
Välkomna till 
Informationsmöte

Snäckevarps Samfällighetsförening
Snäckevarps Vägförening

4 juni 2022



Program

1. Välkomna och inledning

2. Året som gick och året som kommer

3. Kulturobjekt i på Snäckevarp 
(Per-Erik Lundh och Gunnar Eneqvist



Informationsmötet

Styrelsen

➢ informerar om verksamheten som varit och som planeras

➢ får synpunkter från medlemmarna

Avlastar efterkommande årsmöte



Uppdraget för styrelsen 

Förvalta och utveckla vårt Snäckevarp

➢ Förvalta och besluta enligt stadgarna

➢Kontakter – dialog – ansikte utåt - service – regler

➢Bevara och höja värdet – underhåll och utveckling

➢Trivsel 



Funktion Vald till år

Ordförande Rosander Mats 2022

Vice ordförande Allstenius Morgan 2022

Sekreterare Jardmark Loulou 2023

Ledamot Rasmusson Thomas 2023

Ledamot Johnsson Ulf 2022

Ledamot Swenningsson Kristina 2022

Ledamot Lengmark Lars 2023

Suppleant Zimmerman Malin 2022

Suppleant Amrén Anna 2022

Suppleant Andersson Mathias 2022

Verksamhetsåret 2021 - 2022

Styrelse



Funktion Vald till

Revisor Maddison Elisabet 2022

Revisor Klingensjö Rolf 2022

Suppleant Yngvesson Kjell 2022

Verksamhetsåret 2021 - 2022

Revisorer

Valberedning
Funktion Vald till år

Sammankallande Westberg Hans 2022

Ledamot Raumula Arja 2022

Ledamot Bengtsson Lars 2022



Verksamhetsåren 2021 - 2022

Anställda funktionärer enligt avtal:

➢ Birgitta Johansson, Ekonomiansvarig
➢ Hans Westberg, Hamnansvarig
➢ Lars-Inge Hagel, Skötsel och tillsyn  
➢ Curt Kratz, Avbytare Lars-Inge Hagel



Vi följer våra rullande flerårsplaner

1. Markvårdsplan

2. Underhålls- och investeringsplan för anläggningarna

Årsmötets beslutade verksamhetsplan



Vägar - Värt att notera 2021-22

➢ Tillsyn av våra vägar gjord av Trafikverket (bidragsgrundande) 

➢Mindre omfattning vinterväghållning än normalt 

➢ Vägtrummor - vägdiken har rensats på vegetation och 
grävts ur och stenlagts 

➢ Vägsopning och klippning av vägrenar genomförda

➢ Rekommenderad hastighet                         hela året  



Vägar – Framåt 2022+

➢Årens ekonomiska överskott kommer att behövas då 
Trafikverkets statsbidrag verkar minska

➢Asfaltsprojekt tidigast 2025 till dess lagningar 

➢ ”Plan för väghållning och trafiksäkerhet ” beskriver 
normal drift och underhåll för vägarna

➢ Rekommenderad hastighet                         hela året ! 



Samfälligheten - Värt att notera 2021-22
➢ Beslutad stadgeändring genomförd

➢ Upprustning av bryggor genomförd (>200kSEK, Rågete mfl)

➢ Kulturobjekt inventerade och inlagda i markvårdsplan

➢ Solcellerna fungerar perfekt (2021:29kwh)

➢ Större vattenläcka i poolen åtgärdad

➢ Gallring av 3 skiften och städning efter granbarkborre

➢ Röjning och Gallring längs gångvägar

➢ Renovering av Tennisbanan pågår

➢ Nyskriven miljöpolicy finns på hemsidan

➢ Utredning pågår om eventuell muddring i Horsviken

➢ Förbättring av  hemsidan



Samfälligheten – Framåt 2022 +
➢ Skog och mark

➢ Kulturobjekt

➢ Inga större gallringar 2022-23 dock slyröjning vid gångvägar

➢ Granbarkborre

➢ Hamnar stränder
➢ Planering för större projekt för Rågetehamnens fasta brygga

➢ Inspektion av alla bryggors förankringar

➢ Fortsatt utredning om Horsviken

➢ Norrtorp
➢ Slutföra renovering av Tennisbanan 

➢ Utreda utökad yta för aktiviteter vid Norrtorp

➢ Bevaka ”momsfrågan”



Läs gärna våra Trivselregler och Välkommen till Snäckevarp



Kalendern

16/6 Poolen öppnar
24/6 Midsommarfirande
2/7   Årsstämmor
4/7   Snäckevarpsgolf
11-15/7 Jolleskola

Slåtterdag, föreläsning..



Tack för ni lyssnade!


